

Dagsorden

Møde: Bestyrelsesmøde

Sted: Viborg Rideklub

Dato: d.8/12 2025 kl.19

Deltagere: Grethe Hassing, Bo Poulsen, Bruno Simonsen, Finn Jensen, Ingelise Christensen, Maria Sigby, Annemette Kjærsgaard, Niels Henrik Christensen og Lone Svenstrup

Afbud: Anette Bro Christensen, Søren Krogh

Sted: Viborg Rideklub

Kage: Lone

1. Økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

Økonomien for 2025 ser fortsat fornuftig ud. Vi forventer i lighed med i år, at vi bruger budgettet for vedligehold af banerne udendørs til indendørsbanerne. Der skal efterfyldes med sand og fiber igen. Vi vil søge fonde om penge til nye barrierer.

Vi har fået tilbud om køb af 150m LED lyskabel. Vi vil sætte det op langs ridehuset ud mod springbanen samt på p-pladsen op mod cykelstien.

Landinspektøren kommer og måler det areal op som vi skal købe, så vi kan komme videre med sagen.

Der er nye regler ift. Hvidvaskningslovgivning. Vi skal derfor aflevere billede og adresselegitimation på de tegningsberettigede i klubben til Clearhaus.

Bevilling for tilskud for 2026 bliver 637.131 kr.

2. Beretning fra daglig leder/berider, herunder bemanding, opstaldning, undervisning og elevheste/-ponyer

Kristian og Asta stopper pr. 31/12. Kasper overtager de fleste af Kristians opgaver, og vi skal have fundet en ny til udluk og forefaldende opgaver. Lone melder ud til medlemmerne og slår stillingsopslag op.

Vi har fundet en ny beriderelev i stedet for Asta. Hun er i gang med uddannelsen, så vi kommer ikke til at have 2 fra samme årgang, når Caroline er færdig til sommer.

Det er svært at få nye ponyfræsere. Det foreslås at lave en brugerundersøgelse/evaluering med fræserne. Annemette tager fat i

Juniorudvalget.

Vi mangler både en god begynderhest og en stor pony. Vi holder udkig efter emner, men de hænger ikke på træerne, og de ved også hvad de skal have for dem.

Vi mangler halvparter til hestene. De voksne ryttere syntes det er for ufleksibelt med søndagsridning kun om formiddagen, da en del arbejder weekender.

Vi har indtil videre droppet ideen om en container til halm, da det pt. fungerer fint.

Vi afholdt et rigtig godt opstaldermøde.

3. Nyt fra forretningsudvalget

Ikke noget nyt.

4. Generalforsamling 2026

På valg er:

Bo Poulsen, Grethe Hassing, Bruno Simonsen og Ingelise Christensen. Alle modtager genvalg.

Som suppleanter er Anette og Søren på valg. Anette modtager ikke genvalg.

Søren modtager genvalg.

5. Opfølgning på punkter fra sidste møde

- a. Sparekassen Danmark og muligheden for at nedjustere projektet og anvende beløbet til skift af vinduer i ponystalden (Lone)
Sparekassen Danmark har godkendt at vi anvender det bevilligede beløb til nye vinduer i elevstalden. Vinduerne er bestilt og forventes leveret i uge 6. Vi skal lave en plan for hestene, når de skal sættes i.
- b. "Nyt fra Bestyrelsen". Anette har lavet et skriv og rundsendt. Skal godkendes.
Dette følges der op på med Anette.
- c. Opfølgning vedr. sag fra springstævne; DRF og Institut for Sportsdommere (Lone, Maria)
Bo har rykket bestyrelsen i DRF for svar, men har intet hørt.
- d. Brugerbetaling på skridtbåndet (Maria)
Det er vedtaget at der indføres brugerbetaling på skridtbåndet. Lone laver opslag på Facebook om tilmelding og opretter en konto i banken til indbetalingerne.
- e. Medlemsaktier/folkeaktier, opsamling (Maria/Anette)
Vi skal have lavet en tilmelding til medlemskab af DGI samt formuleret et formål.

6. Beretning fra udvalg

a) Kommunikations- og SoMe-udvalg

Mødes først igen i det nye år

b) Aktivitets- og frivilligheds udvalg

Vi har fået en opgave med uddeling af foldere til ældrecentre i kommunen – dette giver 5.000 kr. til klubben.

Bartjansen hos Viborg Kommune indbringer 14.000 kr.

c) Cafeteriaudvalg

Cafeteriet har snakket om at mødes og lave hovedrengøring i køkkenet.

d) Sponsorudvalg

Der er søgt forskellige fonde – indtil videre uden held.

e) Ponyudvalg

Der holdes julestævne den 20/12

f) Skovudvalg

Intet nyt

g) Sports- og stævneudvalg

Der er nytårsspringning den 29/12. Det ser lidt svært ud med C-stævnerne næste år, da der er godkendt rigtig mange B-stævner fra DRF.

7. Eventuelt

Afskedsreception for Ulrik Wilbek 11/12 kl. 15.00-18.00. Vi deltager ikke.

Vi har fået et tilbud om samarbejde med EDC, hvor klubben modtager 2.000 kr. hvis et medlem sælger via dem, eller henviser en sælger til dem. Dette arbejdes der videre med.

I forbindelse med udsendelse af fakturaer for skilte i hallerne er der flere der har meldt fra.

DRF havde arrangeret en fællesdag for læremestre og lærestedsansvarlige, som Niels og Lone skulle have været til. På trods af at der var meldt ud at der var mødepligt, blev det aflyst på grund af mange afbud.

Brian er ved at være færdig med at reparere muren på elevstalden.